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Raadsvragen - Toekomst Harmelerwaard Harmelen 
 
Recent hebben een aantal tuinders in de Harmelerwaard aangegeven op termijn hun bedrijven te 
willen verplaatsen. Afgelopen week gaven een aantal partijen uit de Utrechtse gemeenteraad aan dat 
grootschalige woningbouw op deze vrijgekomen plek wat hen betreft een goede optie is. De fractie 
van CDA Woerden denkt daar anders over en heeft over dit onderwerp de volgende vragen: 
 

1. Wat is de stand van zaken van de stappen die het college tot nu toe heeft gezet? 
2. Welke contacten zijn er geweest met de gemeente Utrecht en op welke manier gaat het 

college de gemeente betrekken bij deze ontwikkelingen? 
3. Op welke manier wil het college voorkomen dat gemeente Utrecht wat al te grijpgraag naar 

dit gebied kijkt en de belangen van de inwoners van Harmelen over ‘t hoofd ziet? De 
gemeente Utrecht heeft tenslotte niets te zeggen over Woerdens grondgebied. 

 

Toos van Soest 

Fractie CDA 

 

Toelichting 

Het artikel in het AD over mogelijke woningbouw in de Harmelerwaard: 

https://www.ad.nl/utrecht/glastuinbouw-in-harmelerwaard-verdwijnt-utrechtse-partijen-weten-wel-

raad-met-gebied-bouw-huizen~a16529ef/  
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